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Sammendrag 

Styret har i sesongen 2023-24 bestått av 5 styremedlemmer og 2 varamedlemmer. 
Samarbeidet har fungert godt og det er avholdt 9 styremøter. 

Det har igjen vært en over middels god skisesong med oppkjørte løyper i 5 måneder (nov. til 
april). 
Etter to god skivintre på rad er antall løypebidrag tilbake til et normalnivå. Sammen med økt 
momskompensasjon og en stor økning i inntekter fra Grasrotandelen, ender årets regnskap 
med et overskudd på kr. 194.791,73. Løypelagets økonomi er nå igjen på et komfortabelt nivå 
og styret forslår å beholde dagens kontingent uendret på kr 900,-. 
Styret vil jobbe videre med å vedlikeholde og utvikle dagens sommer og vinterløyper. Innspill 
fra løypekomiteen vil ligge til grunn for dette arbeidet. 

 

1. Generelt og Styrets sammensetning 

Den 12. sesongen for Kyrkjebygdheia Løypelag er over. Løypelaget er registrert i 

Frivillighetsregisteret og har organisasjons nr. 999 128 831. Styret i KBHL har bestått av 

følgende personer denne sesongen: 

• Håvard Nilsen, Huvtjønnleiken (Leder) 

• Ståle Nilsen, Stokkosen (Løypeansvarlig) 

• Arne Jørgen Karlsen, Breili (Sommerløyper) 

• Jon Rangfred Hanssen, Holmvatn 

• Tor Martin Aabol, Sylvtjønn  

• Svein Rune Berge Hellebrote (varamedlem) 

• Tom Knudsen, Stemtjønn (varamedlem) 

Styret har uvurderlig hjelp av Bjørn Reime til regnskapsføring og med søknader om 

økonomisk bistand fra det offentlige. 

Vi vil også takke Kristian Eikåsen og Halvor Grimstvedt i Kyrkjebygdheia AS for et godt 

samarbeid om løypekjøring. 

Samarbeidet i styret har fungert fint og styret er positivt innstilt for videre arbeid. 

Det har denne sesongen blitt avholdt 9 styremøter, 2 fysiske og 7 på Teams. 

2. Målsetting for Kyrkjebygdheia Løypelag 

Løypelagets primære formål er opparbeidelse og drift av langrennsløyper og turstier. 

Dette innebærer blant annet: 

• Sikre gode skiløyper til alle brukere på Kyrkjebygdheia og omegn, dvs hytteeiere, 

grunneiere, innbyggere i Nissedal kommune og andre dagsturister. 

• I samarbeid med Kyrkjebygdheia AS (KHAS) tilrettelegging for løypepreparering.  

• Organisere dugnad for vedlikehold av traseene sommerstid. 

• Kreve inn løypebidrag.  

• Merke og rydde nye og gamle turløyper 

• Synliggjøre tilbudet for hyttefolket og nærmiljøet via sosiale medier og vår 

hjemmeside - www.kbhl.no. 

http://www.kbhl.no/


For å ha en rettesnor i vårt videre arbeid, ble det høsten 2023 gjennomført en 

spørreundersøkelse blant hytteeiere som ikke betalte medlemskap i KBHL. Undersøkelse ble 

bra besvart og ga oss nyttig kunnskap. Naturlig nok var det en del hytteeiere som av ulike 

årsaker ikke benyttet hverken sommer eller vinterløyper. Andre viktige årsaker var feil 

kontaktinformasjon og ønske om bedre informasjon fra Løypelaget. Dette er noe styret 

jobber med å forbedre. 

 

3. Løypekjøring og aktiviteter vinteren 2023/24 

Også denne sesongen var vi rekord tidlig i gang med løypekjøring. Årets sesong strak seg fra 

midt i november til midt i april, noe som gir 5 mnd. med skiløyper. Som vanlig var det noen 

utfordringer med været, som gjorde at vi måtte avvike fra planlagt løypekjøring. Vi har skjønt 

at informasjon er viktig. Vår hjemmeside og FB side oppdateres løpende. Det er notert 63 

løypemeldinger for inneværende sesong. Vi vet at noen forventer enda hyppigere 

oppdateringer, men husk at løypelaget drives av noen få ildsjeler i full jobb. 

Nytt av året var flere løyper kjørt opp med scooter og Løypelaget gikk til innkjøp av en egen 

sporsetter som ble brukt til dette. 

Dette gjelder nye løyper over Breilivann, fra Hellebrote til Svindsundvatn og Krokbekk. Disse 

ble kjørt opp med litt ujevne intervaller, men spesielt løypa over Breilivann, falt i smak hos 

mange. Dette tilbudet vil bli forsøkt videreført og utvidet. Vi takker Scooterlaget for 

innsatsen. 

I vinterferien gjennomførte vi en Hodelykt-tur 

til Skornetten på kveldstid. På tross av tykk tåke,  

møtte 25 spreke deltaker i alle aldre opp med  

hodelykt og fikk en fin skitur. Også dette tilbudet 

 ønsker vi å videreføre. 

 

 

 

I henhold til vedtak på fjorårets årsmøte ble det nedsatt en løypekomite med deltagere fra 

flere vellag som skulle vurder hele løypenettet. Se på mulige forenklinger og mulige 

utvidelser. De har avlagt en rapport som vil bli brukt i styrets videre arbeidet. Det er lett å 

ønske seg mere løyper og ikke bestandig så enkelt å sette det ut i praksis. Noe av dagens 

begrensing er bemanning til å gjennomføre regulær løypekjøring i alle traseene det er ønske 

om. 

Vi anser vintersesongen under ett som veldig bra, og Styret er veldig fornøyd med de 

skiløypene vi har tilbudt hytteeiere og besøkende denne vinteren. Alikvel jobber vi 

ufortrødent videre med å utvikle best mulig skiløyper innenfor de rammer vi rår over. 

 



4. Sommerløyper 

Viste du at 6 av våre sommerløyper er logget med GPS og finnes på DNT sin tur app UT.no ?  

Siden forrige årsmøte er det ryddet og merket flere løyper: 

• Svåheii rundt 

• Hellebrotet-Nystøylnuten 

• Rundløype Hellebrotet-Nausadokk-Hellebrotet 

Benker i Frovasssdalen er reparert og det er kjørt ut materialer til klopper i et område på 

Svåheia og ved Holmvatn. 

 

5. Økonomi 

Det ble et godt økonomisk år for Kyrkjebygdheia Løypelag (KBHL).  Regnskapet for 2023/2024 

viser et overskudd på kr. 194.791,73 mot et underskudd på kr. 11.220,80 i 2022/23. 

Hovedårsaken til årets gode resultat var større innbetaling fra hytteeierne, økte inntekter via 

momsrefusjonen og at Grasrotandelen fra Norsk Tipping for første gang baserte kr. 100.00. 

Utviklingen for innbetalt løypebidrag har vært negativ de siste årene, men viste en klar 

bedring i år. Totalt betalte hytteeierne og andre besøkende til sammen kr. 415.000, som er kr. 

67.000 bedre enn i 2023.  

 

Totalt betalte 442 

hytteeiere (75,4% av alle 

hytteeierne på «heia»). Det 

er 68 flere innbetalinger i 

forhold til  2023. I tillegg 

har 25 besøkende gitt  sin 

økonomiske støtte. 

KBHL sitt mål er at minst 

80% av hytteeierne betaler 

medlemsbidraget.  

Styret takker alle som har 

gitt sitt bidrag for å 

opprettholde flotte ski- og turløyper. 

 

Løypelaget søker hvert år om midler fra «Pott til Fellestiltak» fra Nissedal kommune. Det har 

gjennom årene blitt et visst system om annethvert år i utdelingen av disse midlene. I 2023 

var det Gautefall som fikk midler. I 2024 var det vi som fikk tildelt kr. 100.000. Utbetalingen 

kom etter at regnskapet var avsluttet og blir inntektsført i neste års regnskap. 
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Grasrot andelen fra Norsk Tipping 

er blitt en betydelig og viktig ekstra 

inntekt og utgjør til sammen kr. 

102.861, en økning på kr. 9.100. I 

alt har 222 personer gir løypelaget 

sitt bidrag 

 

Løypelaget mottok kr. 30.920 fra 

Drangedal E-verk. Dette er en årlig 

indeksregulert innbetaling som en 

kompensasjon for problemene 

som kan oppstå ved tapping av vann på Breili og Holmvatn.  

Totalt driftskostnader for året 2022/2023 er kr. 490.921,51. Betaling til Kyrkjebygdheia AS for 

løypekjøring utgjør kr. 455 625 og er selvfølgelig den største og viktigste utgiften for KBHL.  

Totalt utgjør driftskostnadene og prosjektkostnadene til sammen kr. 536.073,01, noe lavere 

enn året før.  Totale inntekter beløper seg til kr. 730.864,74 mot kr. 536.386,55 året før. 

Økningen skyldes som nevnt større innbetaling av løypebidrag, momsrefusjon, og inntekter 

fra Grasrotandelen.  

Selv om vi nå sender ut betalingsanmodninger om medlemsbidrag via epost, vil styret få 

rette en stor takk til Veistyret og Kyrkjebygdheia AS for samarbeidet for å holde for 

oppdaterte adresselister.  

 

6. Løypebidrag denne sesongen 
Grunnet en sunn økonomi, foreslår styret at dagens løypebidrag på kr. 900,- beholdes for 

sesongen 2024-25. 

 

7. Hva er planen videre og hva har blitt gjort? 
Styret legger opp til at skiløyper neste vinter, kjøres opp etter samme retningslinjer som 

denne vinteren. Se Løypeplan 2024-25. 

 

Vi ønsker å bruke løypekomiteens innspill og utvide dagen løypenett innenfor de rammene vi 

rår over. Per i dag er mannskap den største begrensingen for dette.  Det er derfor ikke 

realistisk å forvente utvidelser på løypenettet for sesongen 2024-25. 

Både sommer og vinterløyper vil få løpende vedlikehold og utbedring. Det skal ryddes i 

løypetraseer og legges ned drensrør for å gi løypemaskin sikrere underlag. 

 

Det vil jobbes med å lage nye opplevelsesaktiviteter som Hodelyktturen. Styret jakter på 

både ideer og personer som kan bidra. 
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8. Oppsummering 
Arbeidet i styret er på frivillig basis. Alle styremedlemmer har en genuin interesse for at 

«Heia» fortsatt skal være en attraktiv plass for alle hytteeiere og tilreisende til 

Kyrkjebygdheia. Og det må ikke være tvil om at styret jobber for felleskapet – og ikke for 

personlige gevinster.  

Er det noen på «Heia» som innehar noen kunnskaper som KBHL har bruk for – så ta gjerne 

kontakt. Dette i være seg skiferdigheter de ønsker å dele med andre, kunnskaper om 

løypekjøring, frivillighetsarbeid, markedsføring, kontrakts forhandlinger etc. Vi har bruk for 

alle – og det må ikke være en «permanent» jobb. Vi trenger også «prosjekt» ansatte. 

 

Styret i KL vil benytte sjansen til å takke løypekjører Kristian for vel utført arbeidet. Han står 

på sent og tidlig og er meget dedikert. Takk også til KHAS for samarbeidet i året som har gått. 

Det rettes også en stor takk til grunneierne på «Heia» som stiller sin grunn til disposisjon for 

vårt alles beste. 

 

Styret KBHL 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


